
Z6pisnica zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Kapi5ovf

zo dila 18.3. 2024

Pritomnf: podlia prezendnej listiny

Program:

1. Otvorenie zasadnutia

a) Schv6lenie programu zasadnutia

b) Urdenie overovatellov z6pisnice

2. Kontrola plnenia uznesenia Obecndho zastupitefstva

3. Informiicia k prebiehajricim projektom a prebiehajricim prircam

4. Prejednanie Ziadosti p. Cimbu o kripe pozemku

5. Inform5cia o pripravSch k qfstavbe chodnika v obci

. 6. Dopyty poslancov obecn6ho zastupitelistva a starostu obce

7. Zfwer

K bodu i. 1 Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie o 17:00 hod. otvoril a viedol starosta obce Pavol Fek. Privital poslancov obecn6ho

zastupitel'stva a skon5tatoval, Ze sri prftomni vSetci poslanci.

K bodu i. I a) Schvdlenie programu zasadnutia

Starosta obce oboznfmil pritomn;fch s programom zasadnutia apoliadal poslancov

o vy'jadrenie sa k n6vrhu programu zasadnutia. Zo strany poslancov neboli vznesen6 liadne

pozmef,ujrice ani dopliujrice n6vrhy. Starosta obce dal teda niisledne hlasovat' o ieho

schv6lenf.

, Hlasovanie: za: 5 poslanci; proti:0; zdrlalisa:0

Obecn6 zastupitelistvo schv6lilo program zasadnutia.

K bodu i, I b) Urienie overovutefov ztipisnice

Zaoverovateliov ziipisnice boli urdeni: B. Popik a R. iajka.



K boda i' 2 Kontrora prnenia uznesenia obecndho zastupite,stva
Starosta obce informoval o plnenf uznesenf:

uznesenie l/2024- obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia;
uznesenie 2/2024- obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie inform6ciu k prebiehajricim
projektom;

uznesenie 312024- obecnd zastupitel'stvo schval'uje ponuku na kripu pozemkov- v. Timanik
a J. Kurej;

uznesenie 4/2024- obecn6 zastupitel'stvo odporrida starostovi obce oslovit, povodie Bodrogu
a Horniidu o stanovisko ku kripe pozemku a pristupu nahrLdzuk potoku Kapisovka;
uznesenie 5/2024- obecnd zastupitel'stvo schval'uje Ziadost' o finandny prfspevok v hodnote
500€ pre JK Bukova KapiSov6_ D. Siroka;
uznesenie 612024' obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie plinprircena rok 2024:

Nik z poslancov obecndho zastupitel,stva nemal pripomienky ani nrimietky.
obecnd zastupitel'sfvo v Kapi5ovej berie na vedomie kontrolu plnenia uzneseni l-6/2024
Dbecn6ho zastupitel'stva.

K bodu i. 3 Informdcia k prebiehajficim projektom a prebiehajficim prdcam
starosta obce informoval pritomnych o prebiehajricich projektoch. Konkrdtne spomenulprojekt BRKO- faktrira k projektu je vystaven 6t a zaslanttna kontrolu. Momentiilne prebieha
finandn6 kontrola a ak bude kontrola v poriadku, tak sa dan6 faktrira uhradf a niisledne m6lubyt' dodand kompostdry, muldo vai, astiepkovad. Kompost6ry sa budri potom rozd'vat, dodomdcnosti' Dalsim projektom, ktory pr6ve prebieha je projekt Mops. v tomto projekteprebehlo vfberovd konanie a bolo vybranych 8 Ludf, ktorych pracovnii doba sri 4 hodinydenne' Poslanec Kucirka sa informoval o akych l'udf sa jedn 6, ak|bude ich niiphi pr6ce a akitbude ich mzda' Starosta spresnil o akych I'udi sa jednii, budri zamestnany na polovidny riviizokamzda sa bude vypodftavat' zminimftlnej mzdy. Ich hlavnou pracovnou niiplriou budestarostlivost'o poriadok a bezpednost'v obci. Pri narusenf poriadku a bezpednosti v obci budrjzamestnanci informovat'prfslusnd organy' Zarnestnartci sa budri podielat, aj na starostlivosti

o obecnd priestranstvri' Projekt na workoutovd ihrisko je schviile ny avnajbliZsej dobe sazadne na iom pracovat'' Projekt na budovu obecndho riradu je momentdlne strile v proceseposudzovania a vyhodnoiovania' Projekt tykajrici sa cesty k sportoviskrim tieZ prebieha azist'ujri sa informdcie ohfadom Ziadosti. io sa tyka prebiehajricich pr6c, momentiilne savykoniivajri prirce na oprave strechy na starej zbrojnici. Na trito opraw strechy boli na oU



podand dve cenov6 ponuky, lacnej5ia ponuka bola na sumu 11 800 eur. Nediivno boli

ukonden6 pr 6ce na plote za altinkom pri p oLiarnej zbroj nici.

K bodu i. 4 Prejednanie iiadosti p. Cimbu o kilpe pozemku

Obecnd zastupitelistvo si na poslednej sch6dzi vyLiadalo zistit' stanovisko a vy,jadrenie

z Povodia Bodrogu, di potrebujir pristupovf cestu na lritdzu pri potoku KapiSovka a ak

potrebujri, kofko metrov od potoka, aby sa vedeli vyjadrit' k moZnosti odpredaja pozemkov

o ktor6 m5 ptn Cimba z6ujem. Poslanci dostali stanovisko povodia Bodrogu emailom.

YyLadujtt si e5te vyhotovit'novy geometrickli snfmok so zakomponovanfm dan6ho stanoviska

od povodia Bodrogu a al ndsledne by sa mohli vyjadrit' k moZnosti odpredaja pozemkov.

K bodu i. 5 Informdcia o prfpravdch k ujstavbe chodnika v obci

V tomto bode starosta obce informoval ohl'adom priprav k vystavbe chodnfka v obci

Kapi5ov6. K rizemn6mu konaniu je potrebn6, aby boli vyhotoven6 projekty k vystavbe.

.Projekt 
dal teda starosta vyhotovit' Ing. IJ. MaSlejovi. Chodnik by bol situovany po I'avej

strane smer KruZlov6, pretole na pravej strane je vedeny plyn a tamade teda nem6Le isf
chodnfk, iba ak by vo svojej ftZii obec zabezpedilapreklldku. Poslanci si prezreli projekty k

vystavbe chodnfka. v tomto obdobi zatial nie sri vypisan6 Liadne w!,zvy na realizircie

chodnfkov z Eurofondov. Poslanec Kucirka sa zaujimal, aki bude d'al5f postup. Starosta

informoval, Le na pokradovanie rizemn6ho konania je potrebn6 vyjadrenie a zvolanie

elektrikiirov, plyniirov, vodilrov a ak bude uzemn€, rozhodnutie, tak sa d'alej m6Lepokradovat'

stavebnym konanfm.

K bodu i. 6 Dopyty poslancov obecndho zastupitel'stva a starostu obce

V tomto bode starosta spomenul vysadbu novych stromdekov v obci. Poslanec Cajka

informoval, Ze cca 50 ks ihlidnanov sa d6 kripit' v dobrej cene od St6tnych lesov SR a Le on

zohnal cca 30 ks smrekov sponzorsky pre obec zadarmo. Po dod6vke stromdekov je potrebnd

zorgarizovat' brigridu na ich vysadbu. Poslanec e ajka d'alej navrh ol, Le zvy5n6 drevo, ktor6 je

zo strechy starej poZiarnej zbrojnice by sa mohlo doviest' do are6lu ihriska avyrait ho na

stavbuj6nskej vatry. taktieZ navrhol, Ze ked' sa zastresf budova starej zbrojnice, di by nebolo

vhodnd stromy za zbrojnicou zrezat, alebo aspoil orczaf. Poslanec Jurina by chcel

zorganizovat' pri prileZitosti Dira Zeme detsk6 upratovanie obce spojen6 s opekadkou, d'alej

upozornil na poSkodenri lSvku ponad KapiSovku pri cerkvi. Poslanec Popik informoval, Ze pri
dolnej zastfvkeje na ceste od l6vky nakloneny stip a di by nebolo vhodn6 tam eSte jeden stip



pridat', ketLeje vel'mi previsajrici elektricky k6be1. Poslanec Kucirka oznitmil Ze eSte na

minulom zasadnuti poZadoval Smemicu o odmeiovani poslancov a doterazju nem6. Starosta

n6sledne rczdal pripraven6 smernice a upozornil o Ze na poslednej strane je zmena, ktoru

poslanci odsirhlasili. Poslanec Kucirka sa informoval ohlladom derpania rozpodtu za r. 2023

ak6 bolo a Le predo sa prebytkov6 financie neobjavujir v rozpodte na r. 2024. Skon5tatoval, Ze

prebytky by mali shiZit' na to, Le ket sa chce v obci niedo realizovat ajeden rok sa niedo

u$etri , d'alSi rok sa niedo u5etri, tak tieto u5etren6 eur by sa mali pouLit na danir vec. Poslanec

Kucirka si na budrice obecnd zastupitelistvo vyZaduje inform6ciu o stave derpania rozpodtu

v r. 2023 s vydislenim prebyku z daneho roku. Starosta na to reagoval, Ze stav irdtu obce bol

obdanom prezentovany podas rivodnej debaty na obecnej zabijadke. Stav ridtu obce je okolo

40-50 tisic eur. Poslanec Kucirka sa d'alej vy'jadril k realizovanej obhliadke obecn6ho

majetku. Vytykal katastrof6lny stav starostlivosti o majetok, neporiadok, objekty 5k6lky

apriestorov pri zbrojnici st zapratan6 vecami abolo by potrebn6 spravit'poriadok, vypratat'

ich. Starosta na toto vyjadrenie reagoval, Le na pren6jom budovy byvalej 5k61ky boli Ziadosti

q pren6jom, no neboli vtedy obecn;i'm zastupitelistvom odsrihlasen6 a, Le je potrebn6 sa

dohodnft', Ze do s tymi budovami v budricnosti. Poslanec (ajka sa pod'akoval p. Durdovi za

pomoc pre mladfch v posililovni, kde opravil elektriku, zSstrdku.

K bodu i. 7 Zdver

Starosta obce pod'akoval v5etkym pritomn;fm za pozornost' a irdast' na zasadnuti. Rokovanie

zasadnutia Obecn6ho zastupitefstva ukondil o 19:15 hod.

V KapiSovej 18.3.2024

Zapisala: Mgr. Martina Farka5ov6

Pavol Fek

starosta obce

Mgr. Branislav Popik

overovatell z6pisnice

Radovan Cajka

overovatef z6pisnice


